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Hovedbestyrelsesmøde 

 

 
Dato: 27.08.2024 i Fjeldsted Skovkro kl. 17.30-21.00 

 
Deltagere: Helen Kragh (HK) Formand, Annemarie Mortensen (AM) næstformand, Tina 
Nørgaard (TN) kasserer, Patricia Funnell (PF) sekretær (referent), Lene Frøkjær (LF) 
bestyrelsesmedlem, Michael Lumby (ML) AR-Formand, Jimmi Busjæck(JB) suppleant BHR-
formand 
 

 
Afbud:  
 

 
Dagsorden 
 

 
Referat 

 
Ansvarlig 

 
Deadline 

1. Velkommen til 
suppleant for BHR-
formand 

HB bød velkommen til Jimmy Busjæck, som indtrådte 
som brugshunderådsformand i 
hovedbestyrelsen. Den øvrige hovedbestyrelse 
respekterede, at vores nye brugshunderådsformand 
havde brug for lidt tid til at beslutte, hvordan han ville 
gribe sin nye rolle an. 

  

2. Follow-up Opfølgning af punkter fra referatet af HB møde den: 
01.07.2024 
LF har udarbejdet spørgeskemaer som forlægges på, 
Formands- og opdrætter mødet. 
LF har udarbejdet spørgeskema til kredsenes 
træningstilbud - til godkendelse. 
LF har udarbejdet spørgeskema ved udmelding af 
klubben - til godkendelse. 
LF har undersøgt mulighed for forbedring af layout og 
brugervenlighed på hjemmeside. Se økonomi.  
AM har kontaktet Agria angående forskellen på 
forsikringssummen for langstokhåret og stokhåret 
schæferhunde. De svarede, at der er en større 
sygdoms procent ved de langstokhåret. Denne 
problematik tages op i AR 

  

3. Godkendelse af BHR-
referat 

Da 4/7 af BHR har trukket sig, kan referatet ikke 
behandles. 

  

4. Mail fra 24/6 og 07/08 fra 
medlemmer 
Mail fra Midt og 
Vestjyllands Politi 

Tages op på næste møde.   
 
12/9 

5. Dato for 
kredsformands-
/opdrættermødet  

Mødet afholdes søndag den 23.11.2024 kl.10-16 i 
Ejby hallen. Indbydelsen sendes til kredsformændene 
og opdrætterne, lægges i nyhedsbrevet og på 
hjemmesiden.  

LF  

6. WUSV-møde i Nürnberg 
den 9/9 i forbindelse med 
Siegerschau 

AM og Lena Pichler Bjerre deltager. Der udformes et 
dansk referat fra mødet. 

AM  
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7. WUSV VM i Meppen Captain: John Rasmussen.  
Deltagergebyret er betalt af hovedklubben og 
tilskuddet til deltagerne er udbetalt. 

  

8. Økonomi Økonomi: 

De vigtigste punkter vedr. økonomi fik 5 minutter til 

sidst, da tiden var overskredet. Resten gennemgås 

på næste møde. 
LH Administration (bogholder) havde fået en deadline 

til d. 20/8 for bogføring op til dato for 

Schæferhundeklubben. Efter 20/8 havde TN 1 uge til 

at periodisere kontingent-indbetalinger og hensætte 

indtægter og udgifter inden HB-mødet. Hvis et råd 

ønsker en budgetopfølgning uden om et HB-møde, 

skal der gives besked i god tid. Den tidligere BHR-

formand havde en sen lørdag aften bedt om en 

budgetopfølgning, som af ovennævnte årsagen ikke 

kunne lade sig gøre.  

Vi mistede 265 medlemmer pr. 1/5-24 – primært pga. 

kontingentstigningen, der blev iværksat sidste år. Af 
den grund er det vigtigt at være omkostningsbevidst, 

så vi vender sidste års underskud til et overskud. HB 

arbejder med forslag til, hvordan et evt. overskud kan 

komme kredsene/medlemmerne til gode.  

LF søger om beløb til forbedring af 

hjemmeside. Godkendes og arbejdet 

igangsættes. 
PR/marketing skal igen på budgettet som tidligere år. 

Vi skal have flere medlemmer til at dække udgifterne 

og ikke belaste vores eksisterende medlemmer mere 

og mere. 

JB efterspurgte budgettet kun for BHR, som ville blive 

eftersendt. JB nåede at trække sig fra sin post, inden 

dette skete. 
 

TN  

9. Nyt fra FU Udsat   

10. Nyt fra AR Udsat   

11. Nyt fra BHR Udsat   

12. Internationalt udvalg Udsat   

13. Repræsentantskabs- 
møde 

 

Søndag den 16.03.2025. HK reserverer Ejby hallen.    

14. Eventuelt Intet   

15. Næste møde 

 

Torsdag den 12.09.2024 kl.18.30-21.00 som  
online møde.  

  

 


